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Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski  

Prezydent Miasta Legnicy  

 

 

ZAPYTANIE 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

proszę o informację ile oficjalnych pism od 1 stycznia 2020 roku do 31 października skierował Pan, lub 

podlegli Panu urzędnicy, do PKP Polskie Linie Kolejowe odnośnie przedłużającego się remontu dworca 

w Legnicy. Proszę o przekazanie kopi zapytań i odpowiedz w tej sprawie.  

 

 

Z poważaniem, 


